
ПРОТОКОЛ № 44 

засідання постійної комісії з питань комунальної власності, інфраструктури, 

транспорту, житлово-комунального господарства, архітектури,  

благоустрою та земельних відносин 

                          

від 27 лютого 2024 року 

 

ПРИСУТНІ: Рудюк П.М., Завацький А.Ф., Гальоса В.П., Балюк А.М.,         

Янчук С.В. 

ЗАПРОШЕНІ: Галина Іванівна Білецька - міський голова; 

Ольга Василівна Прокопенко – секретар ради;  

Наталія Миколаївна Скрицька - начальник відділу соціального захисту та 

охорони здоров’я міської ради; 

Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу комунальної власності, 

містобудування та архітектури міської ради; 

Наталія Михайлівна Байбула – начальник відділу земельних відносин та 

екології міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  

1. Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради у новій редакції. 

Інформує: Наталія Миколаївна Скрицька-  начальник відділу  

соціального захисту та охорони здоров’я міської ради 

2. Про перейменування вулиці Гагаріна в с.Любимівка Бердичівського 

району Житомирської області.  

Інформує: Надія Володимирівна Хорова -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

3. Звіт голови постійної комісії Андрушівської міської ради з питань 

комунальної власності, інфраструктури, транспорту, житлово-комунального 

господарства, архітектури, благоустрою  та земельних відносин. 

Інформує: Петро Миколайович Рудюк -  голова постійної комісії з питань 

комунальної власності, інфраструктури, транспорту, житлово-комунального 

господарства, архітектури, благоустрою та земельних відносин 

4. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: Про обрання секретаря засідання. 

ВИСТУПИЛИ: Голова комісії Рудюк Петро Миколайович нагадав членам 

комісії, що Мельник Н.І., яка була секретарем комісії, склала повноваження 

депутата, тому запропонував обрати секретарем даного засідання Балюк Альону 

Миколаївну. 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем засідання Балюк А.М. 

 



СЛУХАЛИ: 1. Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради у 

новій редакції. 

Інформує: Наталія Миколаївна Скрицька-  начальник відділу  

соціального захисту та охорони здоров’я міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити Статут комунального 

некомерційного підприємства «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської 

міської ради у новій редакції. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 2. Про перейменування вулиці Гагаріна в с.Любимівка 

Бердичівського району Житомирської області.  

Інформує: Надія Володимирівна Хорова -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради перейменувати вулицю Гагаріна в 

с.Любимівка Бердичівського району Житомирської області на вулицю 

Незалежності. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 3. Звіт голови постійної комісії Андрушівської міської ради з питань 

комунальної власності, інфраструктури, транспорту, житлово-комунального 

господарства, архітектури, благоустрою  та земельних відносин. 

Інформує: Петро Миколайович Рудюк -  голова постійної комісії з питань 

комунальної власності, інфраструктури, транспорту, житлово-комунального 

господарства, архітектури, благоустрою та земельних відносин 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт голови постійної комісії 

Андрушівської міської ради з питань комунальної власності, інфраструктури, 

транспорту, житлово-комунального господарства, архітектури, благоустрою  та 

земельних відносин взяти до відома. 

За – 4  Проти -0 Утримались – 0 Не брав участь у голосуванні -1 (Рудюк П.М.) 

 

СЛУХАЛИ: 4. Земельні питання (Інформація додається). 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради 

 При розгляді питання №36 списку «Про відмову в наданні дозволу на 

розробку технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з метою передачі 

у власність Хомич М.М.», інформуючим було ознайомлено членів комісії з 

причиною відмови: в зв’язку з  невідповідністю об’єкта вимогам законів (дана 

земельна ділянка перебуває у приватній власності Вохонцевої Гелени 

Володимирівни-попереднього власника). 

 При розгляді питання №37 списку «Про відмову в наданні дозволу на 

розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з метою 

передачі у власність Панкову Р.В.», інформуючим було ознайомлено членів 

комісії з причиною відмови: в зв’язку із забороною надання дозволів на 

розроблення документації із землеустрою з метою безоплатної передачі земель 



комунальної власності, (крім того, відсутні графічні матеріали, на яких 

зазначено бажане місце розташування земельної ділянки). 

 При розгляді питання №38 списку «Про відмову в наданні дозволу на 

розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з метою 

передачі у власність Димидюк Л.А.», інформуючим було ознайомлено членів 

комісії з причиною відмови: в зв’язку із  забороною надання дозволів на 

розроблення документації із землеустрою з метою безоплатної передачі земель 

комунальної власності. 

При обговоренні питання №40 списку запропонованих земельних питань  

«Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в 

м.Андрушівка, вул.Лисенко, 8-А, кадастровий номер 1820310100:01:011:0087» , 

депутат Завацький А.Ф. повідомив, що брати участь у голосуванні не буде, в 

зв’язку з конфліктом інтересів. 

За - 4 Проти -0 Утримались - 0 Не брав участь у голосуванні -1 (Завацький А.Ф.) 

При розгляді питання №43 списку «Про відмову у передачі земельної 

ділянки в оренду ТОВ «Іскра-Транс-Логістик», інформуючим було ознайомлено 

членів комісії з причиною відмови: в зв’язку   з невідповідністю об’єкта 

вимогам законів (дана земельна ділянка перебуває в постійному користуванні 

Головного Управління Держпродспоживслужби в Житомирській області і 

цільове призначення - для будівництва та обслуговування будівель органів 

державної влади та місцевого самоврядування). 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити дані проєкти рішень.  

Одноголосно 

 

Голова комісії                                                                                    Петро РУДЮК 

 

Секретар засідання                                                                         Альона  БАЛЮК   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


